



International Holdings Co. PJSC -  
Management Report on the 2<sup>nd</sup> QTR Results  
(January 1<sup>st</sup> - 30<sup>th</sup> June 2019)

The company achieved sales revenue of AED 353.02 million for the six months period ended 30<sup>th</sup> Jun 2019 compared to AED 238.84 million for the same period in 2018.

The net results of the period show net profit of AED 10.77 Million compare to AED 17.42 Million of net Profit for the same period of the year 2018.

Analysis of the financial results is given here below:

### Analysis of Financial results

- Sales revenue for the period amounted to AED 353.02 million vs. AED 238.84 million for the same period in 2018.
- Sales & distribution expenses amounted to AED 17.67 million vs. AED 13.91 million for the same period in 2018.
- General & Administration expenses amounted to AED 36.36 million compared to AED 21.27 million for the same period in 2018.
- Income from investments amounted to AED 8.05 Million vs. AED 8.01 Million for the same period in 2018.

الشركة الدولية القابضة ش م ع  
تقرير الإدارة حول نتائج الربع الثاني  
(1 يناير إلى 30 يونيو 2019)

حققت الشركة إيرادات من المبيعات بلغت قيمتها 353.02 مليون درهم خلال فترة الستة شهور المنتهية في 30 يونيو 2019 مقارنة بمبلغ 238.84 مليون درهم خلال نفس الفترة في عام 2018. تعكس النتائج الصافية للفترة أرباحاً صافية بلغت 10.77 مليون درهم مقارنة بـ 17.42 مليون درهم خلال نفس الفترة في عام 2018.

في ما يلي تحليلاً للنتائج المالية :

### تحليل النتائج المالية :

- إيرادات المبيعات للفترة بلغت 353.02 مليون درهم مقارنة بـ 238.84 مليون درهم خلال نفس الفترة من عام 2018.
- بلغت منصرفات المبيعات والتوزيع مبلغ 17.67 مليون درهم مقارنة بـ 13.91 مليون درهم خلال نفس الفترة من عام 2018.
- بلغت المنصرفات العامة والإدارية مبلغاً قدره 36.36 مليون درهم مقارنة بمبلغ 21.27 مليون درهم خلال نفس الفترة من عام 2018.
- بلغ إجمالي الدخل من الاستثمارات مبلغاً قدره 8.05 مليون درهم مقارنة بـ 8.01 مليون درهم خلال نفس الفترة من عام 2018.



- The financial results for the period amounted to net profit of AED 10.77 Million compared to a net profit of AED 17.41 Million for the same period in 2018.
- On 30 June 2019, shareholding in PAL Cooling Holding LLC was acquired against issuance 1,311,428,571 new shares of the Company to the owners of PAL Cooling Holding LLC. The acquisition of subsidiary was accounted for as a business combination under common control using the prospective approach from the date of combination.

#### Analysis of 2<sup>nd</sup> Quarter 2019 Financial results

- Sales revenue for the 2<sup>nd</sup> QTR 2019 amounted to AED 162.04 million vs. AED 126.43 million for the same period in 2018.
- Sales & distribution expenses for the 2<sup>nd</sup> QTR 2019 amounted to AED 11.40 million vs. AED 7.75 million for the same period in 2018.
- General & Administration expenses for the 2<sup>nd</sup> QTR 2019 amounted to AED 16.95 million compared to AED 10.32 million for the same period in 2018.
- Income from investments for the 2<sup>nd</sup> QTR 2019 amounted to AED 1.41 Million vs. AED 1.44

- بلغت الأرباح الصافية للنتائج المالية عن الفترة 10.77 مليون درهم مقارنة بـ 17.41 من نفس الفترة خلال عام 2018.
- في 30 يونيو 2019 تم حيازة مساهمة في بال القابضة للتبريد ذ.م.م مقابل إصدار حصص جديدة بلغت 1.311.428.571 في الشركة لمالكي بال القابضة للتبريد ذ.م.م. وتم اعتبار حيازة الشركة الفرعية على أنه دمج أعمال تحت السيطرة المشتركة بتبني مقاربة مشتركة محتملة اعتباراً من تاريخ الدمج.

#### تحليل النتائج المالية خلال الربع الثاني من عام 2019

- بلغت إيرادات المبيعات للربع الثاني من 2019 162.04 مليون درهم مقارنة بـ 126.43 مليون درهم خلال نفس الفترة من عام 2018.
- بلغت منصرفات المبيعات والتوزيع خلال الربع الثاني من عام 2019، 11.40 مليون درهم مقارنة بـ 7.75 مليون درهم خلال نفس الفترة من عام 2018.
- بلغت المنصرفات العامة والإدارية خلال الربع الثاني من عام 2019، 16.95 مليون درهم مقارنة بـ 10.32 مليون درهم خلال نفس الفترة من عام 2018.
- بلغ إجمالي الدخل من الاستثمارات خلال الربع الثاني من عام 2019، 1.41 مليون درهم



Million for the same period in 2018.

- The financial results for the 2<sup>nd</sup> QTR 2019 amounted to net profit of AED 1.51 Million compared to a net profit of AED 7.53 Million for the same period in 2018.

The management confirms its commitment to support and enhance the core activities of the company to attain continuous growth.

Hamad Khalfan Al Shamsi  
Vice Chairman of Board of Directors  
International Holdings Company PJSC

مقارنة بـ 1.44 مليون درهم خلال نفس الفترة من عام 2018.

- بلغت الأرباح الصافية للنتائج المالية خلال الربع الثاني من عام 2019، 1.51 مليون درهم مقارنة بـ 7.53 من نفس الفترة خلال عام 2018.

تؤكد الإدارة التزامها بدعم وتعزيز الأنشطة الأساسية للشركة لتحقيق النمو المتواصل.

حمد خلفان الشامسي  
نائب رئيس مجلس الإدارة  
الشركة العالمية القابضة (ش.م.ع.)

